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Styrelsemöte innebandysektionen 2020-11-25

Närvarande: Annelie Lundell, Lina Sebö, Anders Lindahl, Marie Hillblom.

Mötet öppnades. (Mötet hölls i digital form).

Förlängda restriktionstider med anledning av corona i Sörmland till och med 
18 januari har i dag meddelats. Det innebär att idrottshallar är fortsatt 
stängda för allmänheten. Träning för ungdomar födda 2005 och senare är 
okej. 
Inom ungdomsverksamhet är matcher därmed inställda.
Herrlagets matcher är uppskjutna och ska genomföras senare.

Annelie Lundell avbokar alla matchtider i hallen.

Status för betalning av sektionsavgifter: Inbetalning skulle vara klar sista 
oktober. Lag som ännu inte har betalat är lag 13 och 07/08.

Status för tränare och krav på att uppvisa utdrag ur belastningsregistret: 
utdrag från flera ledare saknas fortfarande. Lämna skyndsamt till kansliet (i 
brevlådan) och bli avprickad.

Styrelsen har beslutat att de ledare som inte har tränar-t-shirt ska ha 
möjlighet att bli sponsrade med en sådan. Kan beställas av den som 
behöver genom att kontakta Intersport i Strängnäs. (Petra är kontakten som 
kan IFK Mariefred; petra.thurfjell@intersport.se). Tröjan det gäller har 
artikelnummer: ENTRADA 18 JERSEY (finns i herr- och damstorlekar, blå 
färg gäller). (Ska ha IFK Mariefreds logga samt trycket ledare på ryggen). 
Beställs genom mejl till petra.thurfjell@intersport.se och med kopia till 
annelie.lundell@live.se.

Ekonomin:
180 000 kronor finns på innebandysektionens konto.

Licenser hittills i år har kostat 19 000 kronor.

Huvudstyrelsen har diskuterat en eventuell höjning av medlemsavgiften till 
nästan år.

Status i lagen: Alla lag som får träna är igång med träning.
Varje lag har mellan 15 och 20 spelare (07/08 har 27 (!)) som tränar.

Nytt möte 13 januari kl 18.00-19.30.
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Vid protokollet

Marie Hillblom

Protokollet har granskats av Annelie Lundell


